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Από το υπ’ αριθ. 22/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 674/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  1ου θέματος 
«Έγκριση ή μη έκδοσης πρωτοκόλλου διοικητικής 
αποβολής κατά του Θεοδώρου Μιχαηλίδη». 

 
       Σήμερα 1 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-11-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Γεώργιος Μιχαηλίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Δ. Δάσκαλος Μ. Σουμελίδης Σ. Διαμαντής 
2. Τ.  Χατζηαθανασίου Κ. Συμεωνίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Γουναράς Σ. Κρομμύδας 
4. Π. Παυλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Β. Ρήσσου 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Ταρασίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης    
8. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Ποταμόπουλος 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Π. Πιτούλιας 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Γ. Μανακούλης 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Γ. Κάκαρης   Κ. Καπανίδης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 673/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 674/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ. Ορφανίδης, Σ. Διαμαντής, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Ι. Ταρασίδης, Κ. 
Καπανίδης. 

16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 

Τρανίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 699/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 709/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 
Τρανίδης, Ι. Ακριβόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος αφού ζήτησε από το συμβούλιο και αυτό δέχθηκε να 
γίνει ενιαία συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης 1ο έως και 13ο, 
εισηγούμενος το  1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από  16-7-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι, ο Μιχαηλίδης Θεόδωρος  του Ηλία, κατέλαβε αυθαίρετα 
τμήμα δημοτικής έκτασης του υπ’ αριθμ. 27 κοινόχρηστου αγροκτήματος 
Τριποτάμου που παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας με την αριθμ. ΔΓ/13080/25-9-75 
Α.Ν.Η, με στοιχεία (Α-Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Α) Εμβ.=10.000,00μ2, όπως φαίνεται στο 
συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα, το οποίο συνέταξε ο Αγρονόμος Τοπογράφος 
Μηχανικός Φουρνιάδης Παναγιώτης.  

Ο Μιχαηλίδης Θεόδωρος είχε ζητήσει με την 6954/27-6-05 αίτηση του να του 
παραχωρηθεί το ανωτέρω τμήμα, το οποίο κατέχει πενήντα χρόνια. Με την υπ’ αριθμ. 
5/2005 απόφαση το Τοπικό Συμβούλιο του Τριποτάμου εγκρίνει την παραχώρηση 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 28 του Ν.1080/1980, οι οποίες επανήλθαν σε 
ισχύ με το άρθρο 33 του Ν.3202/03. Στην συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο με την 
682/2005 εγκρίνει την παραχώρηση του ανωτέρω τμήματος. Η 2η Επιτροπή του 
Άρθρου του Ν.2218/1994, μετά από προσφυγή των Ιωαννίδη Παύλου, Καρατίδη 
Ευστρατίου, Καλλιαρίδη Δημητρίου, Τσανασίδη Νικολάου και Καρατίδη Παναγιώτη 
κατά των αποφάσεων 680/2005, 681/2005, 682/2005 του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, με την 161/27-12-05 απόφαση της, ακυρώνει τις προσβαλλόμενες 
αποφάσεις ως μη νόμιμες.    

Το Τοπικό Συμβούλιο του Τ.Δ. Τριποτάμου σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 
22/2008 απόφαση του εισηγείται την διοικητική αποβολή του Μιχαηλίδη Θεοδώρου. 

Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.Δ/τος 31/68 «Περί προστασίας της περιουσίας 
των Ο.Τ.Α. όπως αντικαταστάθηκε με την παρ.11 του άρθρου 3 του Ν.2307/95 
(ΦΕΚ113Α/95), «το πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής προκειμένου περί Δημοτικών 
κτημάτων, συντάσσεται από τον Δήμαρχο, ύστερα από απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου». 

 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο,  ν’ 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί ή όχι, πρωτόκολλο διοικητικής  αποβολής κατά του 
Μιχαηλίδη Θεοδώρου  του Ηλία. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 1-10-2008 εισήγηση της 
επιτροπής Τεχνικών του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται κατά πλειοψηφία την 
έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του Θεοδώρου Μιχαηλίδη του 
Ηλία. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Επειδή σήμερα απουσιάζει η Δήμαρχος, μετά από επιθυμία της, θα 
σας αναγνώσω την τοποθέτησή της επί του θέματος. «Έχουμε στα χέρια μας μια 
σειρά από αποφάσεις του Τ.Σ. Τριποτάμου που αφορούν διοικητικές αποβολές από 
εκτάσεις που έχουν καταληφθεί. Το θέμα είναι κατ’ εξοχήν νομικό. Υπάρχει όμως και 
το πολιτικό του κομμάτι στο οποίο θα μου επιτρέψετε να σταθώ με ελάχιστα λόγια. 
Το ζήτημα αυτό των καταλήψεων, της απόπειρας επιλεκτικών παραχωρήσεων, των 
διεκδικήσεων των κληρούχων είναι μια έντονη και μόνιμη σκιά πάνω από το χωριό. 
Είναι μία υπόθεση που το δίχασε. Μια υπόθεση που το πλήγωσε. Που έφερε 
αντιμέτωπα αδέλφια, συγγενείς και φίλους, που σημάδεψε την μικρή τοπική 
κοινωνία, όπου όλοι συγγενεύουν μεταξύ τους κι είναι άδικο να διαιωνίζεται αυτή η 
υπερβολική ένταση που υπάρχει. Η Δημοτική Αρχή, έχει δύο πράγματα να κάνει κατά 
την ταπεινή μου άποψη. 1. Να περιφρουρήσει τη νομιμότητα. Να μην φοβηθεί το 
όποιο πολιτικό κόστος αδικώντας κάποιους και ευνοώντας κάποιους άλλους και 2. 
Να δρομολογήσει την οριστική, δίκαιη και νόμιμη λύση που θα φέρει την ηρεμία 
στην τοπική κοινωνία». 



Προτείνω να γίνει ενιαία συζήτηση για τα θέματα 1 έως και 13. Θα 
παρακαλούσα τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Τριποτάμου, κ. Ι. Ταρασίδη, να 
μας πει με λίγα λόγια το ιστορικό. 

Ακριβόπουλος: Ο αντιδήμαρχος Τεχνικών, ο πρόεδρος της επιτροπής, δεν θα 
μας κάνει μία εισήγηση; 

Πρόεδρος: Νομίζω δεν υπάρχει κάποιο πρόβλημα. 
Ακριβόπουλος: Για μας υπάρχει πρόβλημα γιατί θέλουμε να ακούσουμε την 

εισήγηση της επιτροπής. 
Δάσκαλος: Το θέμα αφορά την έκδοση ή μη πρωτοκόλλου διοικητικής 

αποβολής κατά των καταπατητών του αγροτεμαχίου 27 του αγροκτήματος 
Τριποτάμου. Για την έκδοση διοικητικής αποβολής λήφθηκε απόφαση κατά 
πλειοψηφία από το Τ.Σ. Τριποτάμου και για τους 13 καταπατητές, και συγνώμη που 
τους λέω έτσι, και επίσης κατά πλειοψηφία η επιτροπή Τεχνικών του Δ. Βέροιας 
αποφάσισε να εισηγηθεί στο Δ.Σ. την διοικητική αποβολή όλων. 

Ταρασίδης: Το ιστορικό το γνωρίζετε σχεδόν όλοι κι εγώ απλά θα σας 
μεταφέρω τη θέση του Τοπικού Συμβουλίου. Έφτασε στα χέρια μας έγγραφο του 
τμήματος Περιουσίας του Δήμου, το οποίο μας καλούσε να γνωμοδοτήσουμε εάν θα 
γίνει η παραχώρηση, προφανώς υπεβλήθησαν κάποιες αιτήσεις, και στη συνέχεια αν 
θα ληφθεί το μέτρο της διοικητικής αποβολής. Το Τ.Σ. Τριποτάμου αποφάσισε 
ομόφωνα τη μη παραχώρηση των εν λόγω εκτάσεων και κατά πλειοψηφία την 
επιβολή του μέτρου της διοικητικής αποβολής και τα υπόλοιπα νομίζω ότι είναι θέμα 
του Δ.Σ. 

Γεωργιάδης: Ήταν παρόντα όλα τα μέλη του τοπικού συμβουλίου στη 
συνεδρίαση αυτή; 

Ταρασίδης: Ο κ. Κ. Χιονίδης ήταν απών. Η λέξη «ομόφωνα» αφορούσε τους 
παρόντες, οι οποίοι ομόφωνα αποφάσισαν τη μη παραχώρηση και κατά πλειοψηφία 
τη λήψη του μέτρου της διοικητικής αποβολής. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ήθελα να ρωτήσω και να διευκρινιστεί το εξής: Απ’ ό,τι 

θυμάμαι, είχαν υποβληθεί από κατοίκους που κατείχαν εκτάσεις στο συγκεκριμένο 
αγροτεμάχιο γύρω στις 30 αιτήσεις ενώ σήμερα βλέπω ότι έρχονται μόνο 13 για 
διοικητική αποβολή. Με τις άλλες 17 τι γίνεται; Είναι σε επεξεργασία; Συζητήθηκαν 
στο Τ.Σ. αλλά αυτό δεν αποφάσισε σχετικά; Θα έρθει θέμα αργότερα; 

Ορφανίδης: 1)Αν αποφασιστούν οι διοικητικές αποβολές, μετά από αυτό τι 
γίνεται; Τι ιδιοκτησία θα έχουν αυτές οι εκτάσεις; 2)Εκτός των 13 ή και των άλλων 
17, υπάρχουν κι άλλες τέτοιες περιπτώσεις καταπατημένων εκτάσεων; 

Ακριβόπουλος: Έχουμε μία εισήγηση της επιτροπής Τεχνικών και του κ. 
Δάσκαλου. Ερώτημα προς τον κ. Δάσκαλο ως πρόεδρο της επιτροπής και προς τον 
πρόεδρο του δημοτικού διαμερίσματος αλλά και στον δημαρχεύοντα κ. Μιχαηλίδη: 
Ποιες είναι οι  προϋποθέσεις, γιατί δεν προκύπτει από το εισηγητικό, εκδόσεως 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής; Και βέβαια σ΄ αυτό, επειδή είναι νομικό το 
θέμα, μπορούν να απαντήσουν και οι νομικοί σύμβουλοι του Δήμου, εάν 
παρευρίσκονται. Ερωτήματα προς τον κ. Ταρασίδη: 1)για τα προτεινόμενα 
πρωτόκολλα πότε έγιναν οι καταλήψεις των κτημάτων αυτών για τα οποία καλείται 
το σώμα να εκδώσει πρωτόκολλα διοικητικής αποβολής; 2)Υπάρχουν γεωργικές 
καλλιέργειες στις εν λόγω εκτάσεις, κι αν ναι πόσες και από πότε;. 

Χ΄Αθανασίου: Ερώτηση προς τον κ. Ταρασίδη: Η μη παραχώρηση και η 
διοικητική αποβολή αφορά τις ίδιες υποθέσεις. Γιατί στη μία έχουμε ομόφωνη, το 
σκεπτικό δηλαδή, και πώς διαφοροποιήθηκε για τη διοικητική αποβολή και 
μειοψήφησε ένα μέλος; 

Ταρασίδης: Όσον αφορά τις ερωτήσεις που υπέβαλαν οι κ.κ. Σκουμπόπουλος 
και Ακριβόπουλος, θα επαναλάβω ακόμη μία φορά ότι η ερώτηση ετέθη από το 
τμήμα Περιουσίας γι’ αυτές τις συγκεκριμένες εκτάσεις. Το σκεπτικό αυτό δεν μπορώ 



να το γνωρίζω εγώ. Σ’ εμάς ήρθε έγγραφο, με το οποίο μας ζητούσε να 
γνωμοδοτήσουμε επί των συγκεκριμένων. Όσον αφορά κε Ακριβόπουλε την 
καλλιέργεια κι αν είναι από παλιά ή όχι, είπα ότι το θέμα το γνωρίζουμε όλοι. 
Πράγματι υπήρχε καλλιέργεια από παλιά, δεν την αμφισβητώ, αλλά κάποια από αυτά 
τα τμήματα, έχω την εντύπωση ότι μισοεγκαταλείφθηκαν, κάποιες καλλιέργειες 
γίνονται για το θεαθήναι. Στη δική σας ερώτηση κε Χ΄Αθανασίου, νομίζω ότι δεν 
μπορώ να εξηγήσω εγώ τη θέση του δημοτικού συμβούλου Γαβρά, είναι εδώ και 
μπορεί να σας εξηγήσει ο ίδιος γιατί υπερψήφισε τη μη παραχώρηση και καταψήφισε 
το μέτρο της διοικητικής αποβολής. 

Δάσκαλος: Οι αιτήσεις για το συγκεκριμένο δημοτικό διαμέρισμα, αν δεν 
κάνω λάθος, είναι 27 και στείλαμε για όλες έγγραφο στη Δ/νση Γεωργίας για να 
πάρουμε τη σύμφωνη γνώμη για τις παραχωρήσεις. Έτσι ξεκινάμε πάντα, πρώτα στη 
Δ/νση Γεωργίας, στην αρχαιολογία, ζητάμε τη σύμφωνη γνώμη του Τοπικού 
Συμβουλίου και στη συνέχεια, από το Τμήμα Περιουσίας, έρχεται το εισηγητικό στη 
Δήμαρχο ή στο Δ.Σ. που το αποστέλλει στην επιτροπή τεχνικών. Αυτή η διαδικασία 
ακολουθήθηκε, ήταν ώριμες οι 13 υποθέσεις και ήρθαν και οι υπόλοιπες θα έρθουν. 
Ειπώθηκε πως σε περίπτωση που γίνει η διοικητική αποβολή, κύριος θα είναι ο 
Δήμος Βέροιας. Τα τεμάχια δεν θα είναι κανενός αλλά περιουσία του Δήμου Βέροιας 
και η διαχείριση θ’ ανήκει σ΄ αυτόν. 

Ακριβόπουλος: Εσείς ως πρόεδρος της επιτροπής εισηγηθήκατε την έκδοση 
πρωτοκόλλων διοικητικής αποβολής. Υπάρχουν και οι νομικές όμως προϋποθέσεις. 
Αυτές τις θέσατε ενώπιον των μελών της επιτροπής; Εσείς, απ’ ό,τι κατάλαβα, δεν 
γνωρίζετε πώς εκδίδεται ένα πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής, ποιες δηλαδή είναι 
οι προϋποθέσεις του νόμου. 

Δάσκαλος: Υπήρχαν τρεις όροι. 
Ακριβόπουλος: Συντρέχανε οι τρεις όροι για τα συγκεκριμένα; 
Δάσκαλος: Η επιτροπή τεχνικών για τα συγκεκριμένα θέματα έκανε δύο 

συνεδριάσεις. Δεν πήραμε αποφάσεις στο φτερό. 
Μακρυγιάννης: Οι προϋποθέσεις για την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής 

αποβολής είναι: να πρόκειται για δημοτική έκταση, να έχει γίνει κατάληψη αυτής της 
έκτασης, αυτή η κατάληψη να είναι αυθαίρετη δηλαδή χωρίς να υπάρχει νόμιμο 
δικαίωμα. Κατοχή από τον Δήμο δεν απαιτείται, τεκμαίρεται κατά πλάσμα του 
νόμου, ακόμη κι αν δεν ασκεί καμία διακατοχική πράξη και ο χρόνος κατάληψης δεν 
ασκεί καμία επιρροή στο κύρος του πρωτοκόλλου. Σε ό,τι αφορά την εξέλιξη, τι 
ακολουθεί δηλαδή μετά την έκδοση διοικητικής αποβολής, κοινοποιείται σ΄ αυτούς 
που αφορούν τα πρωτόκολλα και ασκούν όλα τα νόμιμα δικαιώματα που 
προβλέπονται από τις σχετικές διατάξεις όπως ανακοπή, το πρωτόκολλο είναι 
εκτελεστό από τη φύση του, η άσκηση ανακοπής δεν αναστέλλει την εκτέλεσή του 
αλλά μπορεί να ζητηθεί η αναστολή και θα ακολουθηθεί η διαδικασία ενώπιον των 
δικαστηρίων όπου και θα κριθεί, φαντάζομαι, το κύρος των εκδοθέντων 
πρωτοκόλλων.  

Θεόφιλος Παπαδόπουλος (Δικηγόρος, εκπρόσωπος των καθ’ ων η έκδοση ή 
μη πρωτοκόλλων διοικητικής αποβολής): Είμαι δικηγόρος του Πρωτοδικείου 
Βεροίας, εκπροσωπώ και μιλάω συνολικά εκ μέρους όλους των καθ’ ων το αίτημα 
για την έκδοση πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής. Πρώτα απ’ όλα τη συμπάθειά 
μου για τη στιγμή που περνάει η Δήμαρχος και ο σύζυγός της. Μέσα απ’ όλα αυτά 
που ακούστηκαν, θέλω να χρησιμοποιήσω λίγο τη δήλωση της Δημάρχου που 
διαβάστηκε. Πριν από λίγο, σε μία εθιμοτυπική επαφή, σε μία κουβέντα που είχα με 
τον πρόεδρο του Τ.Σ. κ. Ταρασίδη ετέθη το ερώτημα αν το χωριό διχάστηκε ή όχι και 
χαίρομαι που η Δήμαρχος το αντιλήφθηκε ότι διχάστηκε ο Τριπόταμος. Ο Πρόεδρος 
έλεγε τα εντελώς αντίθετα, επικαλούμαι αυτήκοους μάρτυρες τινές εξ υμών εκ της 
πλειοψηφίας του δημοτικού συμβουλίου, διότι εγώ μένω σ΄ άλλο χωριό αν και μένω 
από το 2003 στον Τριπόταμο. Πράγματι διχάστηκε και το ζητούμενο είναι η 



κοινωνική ειρήνη. Ακούω μία οχύρωση από πλευράς Τ.Σ. πίσω από έγγραφο που 
ήρθε και λέει να τοποθετηθούμε και να γνωμοδοτήσουμε. Ο Δήμος Βέροιας έχει 
έγκριτους νομικούς συμβούλους και συνεργάτες αφού γνωμοδότηση δεν σημαίνει 
επιθυμία αλλά εφαρμογή του νόμου και ευελιξία στα πλαίσια του δυνατού. Θα 
έπρεπε κάποιος, ακούγοντας και την εισήγηση που έγινε μου προξενεί εντύπωση ότι 
σε ερώτηση δημοτικού συμβούλου για το ποιες είναι οι προϋποθέσεις ακούω την 
απάντηση ότι θα «σας πει ο νομικός σύμβουλος». Πώς λοιπόν έγινε η εισήγηση πριν 
τεθούν κι αυτές οι παράμετροι; Δεν δόθηκε απάντηση αλλά το ζητούμενο είναι πως 
δεν πρέπει να περιοριστούμε σε τούτο. Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι και ο Δήμος είναι 
υποχρεωμένος, και ο α΄ και ο β΄ βαθμός ουσιαστικά της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, να 
συντάσσεται με τις δικαστικές αποφάσεις. Ξέρουν οι δημοτικοί σύμβουλοι ότι αυτά 
τα πρωτόκολλα που καλείστε σήμερα να ψηφίσετε έχουν κριθεί και υπάρχουν 
τελεσίδικες, αμετάκλητες δικαστικές αποφάσεις; Είναι σε γνώση των δημοτικών 
συμβούλων ή κάποιος ενδεχόμενα θα ψηφίσει ένα ναι ή ένα όχι με ελλιπή 
πληροφόρηση και με συνέπεια αύριο να είναι υπόλογος σε μία παράβαση καθήκοντος 
διότι παρά την ύπαρξη δεδικασμένου προχώρησε σε κάτι διαφορετικό; Ρώτησε ο κ. 
Ορφανίδης κάτι που δεν απαντήθηκε δηλαδή τι έπεται αλλά το τι έπεται δεν είναι 
μόνο το ιδιοκτησιακό αλλά το προχωράω λίγο παραπέρα. Για την πολιτική διάσταση 
του θέματος μία εμπλοκή σ΄ έναν δικαστικό αγώνα, το αιματοκύλισμα του 
Τριποτάμου, η αιτηθείσα κοινωνική ειρήνη από τη Δήμαρχο, ειλικρινά δε νομίζω ότι 
κάποιος θεωρεί πως αν μετατεθεί αυτή η κουβέντα από εδώ στα ακροατήρια της 
πλατείας Δικαστηρίων θα έχουμε να κερδίσουμε κάτι στα πλαίσια της κοινωνικής 
ειρήνης. Κλείνω εκεί την πολιτική διάσταση γιατί δεν μπορεί και δεν επιτρέπεται να 
με αγγίξει παραπάνω. Η νομική όμως, γιατί ενδεχόμενα αύριο κι εγώ ως νομικός 
σύμβουλος, θα πρέπει να υποδείξω ενέργειες ή παραλείψεις στους εντολείς είναι πως 
όλες αυτές οι περιπτώσεις ήχθησαν ως πρωτόκολλα διοικητικής αποβολής το 1981 
στο καθ’ ύλην αρμόδιο Ειρηνοδικείο Βέροιας και δικαιώθηκαν όλοι οι 
προσφεύγοντες και αναγνωρίσθηκε η νομιμότατη κατοχή τους. Ακολούθως η τότε 
Κοινότητα Τριποτάμου προσέφυγε κατ’ έφεση στο Πολυμελές Πρωτοδικείο Βεροίας 
ως καθ’ ύλην αρμόδιο δικαστήριο, σαν δευτεροβάθμιο αλλά οι εφέσεις της 
απορρίφθηκαν. Είναι όλα εδώ και απορώ γιατί δεν είναι και εκεί και θα περίμενα να 
είναι. Δεν τελειώνουμε εκεί γιατί κάποιος θα μπορούσε να πει ότι δεν υπάρχει 
ζητούμενο εδώ πέρα, αυτά ήταν του ΄80 και τώρα έχουμε νέα δεδομένα. Ακούστε 
λοιπόν το τελευταίο δεδομένο που υπάρχει και προφανώς είναι εν γνώσει.  Έκανε ο 
Δήμος Βέροιας αίτημα για λήψη ασφαλιστικών μέτρων κατά του Θεοδώρου 
Μιχαηλίδη στην αρμόδια Εισαγγελική Αρχή του Πρωτοδικείου Βεροίας. Ακούστε 
λοιπόν ποιο είναι το όψιμο που ακούμε για να καταλάβετε και να εννοήσετε ότι δεν 
υπάρχει νέα πράξη η οποία από το ΄81 και μετά να μην έχει κριθεί και να έχουμε κάτι 
τις το καινούργιο. Μάλιστα εκεί, για λογαριασμό του Δήμου, κατέθεσε ως μάρτυρας  
ο κ. Ταρασίδης και πραγματικά του οφείλω τα εύσημα γιατί είπε την αλήθεια και 
ορθώς έπραξε ως όφειλε. Στην κρίσιμη ερώτηση λοιπόν, αν αυτή είναι μία όψιμη 
κατάληψη ή όχι ξεκαθαρίζει ότι αυτή είναι κατάληψη από το ΄54. Γι’ αυτήν την 
κατάληψη λοιπόν που κρίθηκε δις από τα δικαστήρια. Υπάρχουν οι νομικοί και θα 
σας το πουν ξεκάθαρα ότι δεν υπάρχει περίπτωση να έρθει μ’ αυτό το δεδικασμένο 
στο νομικό και ουσιαστικό του κομμάτι, γιατί μιλάμε για τα αυτά ακίνητα, το 
Ειρηνοδικείο Βεροίας και να υπερκαλύψει την απόφασή του η οποία είναι αναιρετέα, 
δεν στέκει πουθενά ακόμη κι αν κάποιος ήθελε να υπερβεί ορισμένα πράγματα, 
θεωρώντας ότι έτσι ενδεχόμενα εξυπηρετεί κατά το ορθώς ή κατά το δοκούν κάποια 
άλλα. Αλλά δεν είναι μόνον αυτή η απόφαση. Στα τέλη του 2005, υπήρξε πράξη 
προσβολής της νομής του κ. Καρολίδη Ελευθερίου, ένα από τα ονόματα που είναι 
επίσης προς διοικητική αποβολή. Τότε λοιπόν στο αρμόδιο δικαστήριο του 
Ειρηνοδικείου Βεροίας όπου συζητήθηκε τέθηκε πάλι το ζήτημα της νόμιμης ή μη 
εμφάνισης μέσα στο ακίνητο του Ελευθερίου Καρολίδη και το δικαστήριο ήρθε και 



εφήρμοσε το δεδικασμένο, για να σας φέρω στα σημερινά δικαστικά δρώμενα, της 
απόφασης του ΄81 και είπε ότι δεν συζητάμε κάτι άλλο, εκείνο το έκρινε το 
δικαστήριο κι έχει τελειώσει και βεβαίως είναι νόμιμα εκεί μέσα. Αυτά για να δούμε 
και τα νόμιμης ή μη κατάληψης κι αν μπορούμε να συνεχίζουμε να την 
χαρακτηρίζουμε κατάληψη. Αυτός που είχε κάνει τότε τη σχετική προσβολή της 
νομής του Καρολίδη ήταν ένας ιδιώτης ονόματι Αθανασιάδης αν δεν κάνω λάθος, 
προσέφυγε στο Εφετείο, δευτεροβάθμιο δικαστήριο και το οποίο ταυτοποιούμενο σε 
θέση νομική και ουσιαστική ακολούθησε τις αποφάσεις του ΄81 και φυσικά 
επικύρωσε την πρωτόδικη απόφαση. Φτάνουμε λοιπόν να παρακολουθούμε στα 
δικαστικά δρώμενα, μέχρι και σήμερα, ότι γίνεται πιστή εφαρμογή εκείνων των 
αποφάσεων. Ξέρετε πολύ καλά ότι είστε υπόχρεοι και ταυτόχρονα υπόλογοι αν 
ενεργήσετε διαφορετικά σε συμμόρφωση προς τις δικαστικές αποφάσεις. Κάποιος 
που θα ήθελε να προχωρήσει σε κάτι διαφορετικό και να μιλήσει σήμερα για 
διοικητική αποβολή, για γεγονότα που υπάρχουν από κατάληψη πρέπει να γνωρίζει 
ότι υπάρχει και τεκμαιρόμενη κατοχή, που ανέφερε ο αξιότιμος συνάδελφος, υπέρ 
του δημοσίου δηλ. δεν χρειάζεται να υπάρξει πράξη κατοχής αφού τεκμαίρεται κι ας 
το ακολουθήσουμε ως το τέλος. Το δεδικασμένο είναι μία δικονομική δικλείδα, ένας 
φραγμός ανυπέρβλητος, που αν ήθελε κάποιος να πει «τι μ’ ενδιαφέρει εμένα, θα 
πάρω εδώ μία απόφαση και είναι και τα δικαστήρια», τότε προφανώς θα 
εθελοτυφλούσε, τότε προφανώς εσκεμμένα θα συμπαρέσυρε άλλους σε άλλες 
ενέργειες. Η σημερινή θέση είναι ακριβώς αυτή της ενημέρωσης για να προλάβουμε 
το εξής άκομψο και άχαρο αν θέλετε δηλ. αν αύριο κάποιος ήθελε να λειτουργήσει 
κόντρα στις αποφάσεις και τα δεδικασμένα, αυτά που πλέον είναι εν γνώση σας, θα 
πρέπει να αναφερθεί στο αρμόδιο όργανο και να προχωρήσουν νόμιμα τα παραπέρα. 

Θεωρώ λοιπόν ότι η απουσία της αξιοτίμου κας Δημάρχου σήμερα, 
ενδεχόμενα θα μπορούσε να αποτελέσει έναν λόγο. Σήμερα η υπόθεση συζητείται 
πλην όμως δεν θα ήταν ούτε χάσιμο χρόνου, κάποια στιγμή η νομική ομάδα της 
δημοτικής αρχής με την δική μας συμβολή στο καθαρά νομικό κομμάτι, να 
ενημερώσει, για να αποφύγουμε το οτιδήποτε άλλο στο αυριανό. Μιλάω γι’ αυτά τα 
ζητήματα που επί πολιτικού και νομικού αφορούν και άπτονται τους δημοτικούς 
συμβούλους. Για τα υπόλοιπα φυσικά αν κάποιος ήθελε να πει κάτι διαφορετικό θα 
έλεγε ας το κρίνουν τα δικαστήρια και δεν θα ήταν εσφαλμένη η τοποθέτησή του 
εκείνη τη στιγμή. Ξεκαθαρίζω απλά και ολοκληρώνω ότι η σειρά των αποφάσεων 
που παρακολουθεί τη διαδικασία από το 1981 μέχρι και το 2008, η τελευταία 
απόπειρα ουσιαστικά «δικαίωσης» του Δήμου ήταν με την απόφαση 1/2008 δηλαδή 
φετινή της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Βεροίας η οποία αποκτά μείζονα σημασία διότι 
ουσιαστικά ανατρέπονται όλα αυτά που ακούσατε πριν από τον αξιότιμο πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου που ήταν ο μάρτυρας και δεν πήγε να καταθέσει κάποιος που 
δεν ξέρει, ο Δήμος είχε την επιβεβλημένη, δέουσα και ουσιαστική νομική 
εκπροσώπηση, έθεσε τα θέματα, πλην όμως τα νομικά μόνο δεν φτάνουν, η ουσία 
είναι αρκετή. Κρίθηκε εκεί πέρα και θεωρώ ότι ουσιαστικά έχει τελειώσει σαν θέμα. 
Η ανθρώπινη προσέγγιση του ζητήματος, επιβάλλει στα πλαίσια της κοινωνικής 
ειρήνης γιατί ακόμη κι αν αυτά που είπε η Δήμαρχος ή αυτά που είπα εγώ δεν ήταν 
αρκετά για να πείσουν τον αξιότιμο πρόεδρο του Τ.Σ. τότε θα πρέπει η προηγούμενη 
αντιπαράθεση που πιστέψτε με δεν χαρακτηρίζει αυτούς τους ανθρώπους αφού ζω το 
χωριό, είμαι μόνιμος κάτοικος εκεί και είδατε την παρέμβασή μου γιατί δεν θέλω 
όσους εκπροσωπώ να ξεφεύγουν πέρα από εμένα. Ζητώ για την άκομψη εκείνη 
στάση συγνώμη και ευχαριστώ για την ακρόαση. 

Ταρασίδης: Επί προσωπικού. Επειδή αναφέρθηκε το όνομά μου από τον κ. 
Παπαδόπουλο για την κουβέντα που κάναμε προηγουμένως έξω από το γραφείο της 
Δημάρχου θέλω να πω ότι πρώτα πρώτα το πρόβλημα δεν το δημιούργησα εγώ. Εγώ 
είμαι αιρετός, εκλέχθηκα για να υπερασπίζομαι τα συμφέροντα όλων των 



συγχωριανών μου κι αυτό κάνω. Τα νομικά υπόλοιπα ζητήματα μπορούν να τα δουν 
μεταξύ τους οι δικηγόροι. 

Μακρυγιάννης: Επί του καθαρά νομικού μέρους που τέθηκε, σαφώς και στο 
μέτρο που υπάρχουν τελεσίδικες δικαστικές αποφάσεις, πρέπει και πάντα θα πρέπει 
να γίνονται δεκτές. Από εκεί και πέρα να δούμε την αιτιολογία με την οποία έγιναν 
δεκτές οι ανακοπές, γιατί π.χ. μπορεί να ακυρώθηκε κάποιο πρωτόκολλο διοικητικής 
αποβολής απλά επειδή ήταν αόριστο. Καλό θα ήταν να είχαμε αυτές τις αποφάσεις αν 
μη τι άλλο να τις επεξεργαστούμε. Είπατε κε Παπαδόπουλε για μία υπόθεση όπου 
προσέβαλε ο Αθανασιάδης τον Καρολίδη αλλά αυτό δεν δεσμεύει τον Δήμο. Σε ό,τι 
αφορά τη διαδικασία των ασφαλιστικών μέτρων ενώπιον του κ. Εισαγγελέα σαφώς κι 
εκεί εξετάζεται, και είχα εκφράσει τη διαφωνία μου απαρχής, το πρόσφατο ή το 
παλαιό στα πλαίσια του επικινδύνου από άποψης χρόνου. Εκεί λαμβάνεται υπόψη το 
μακρόν της κατοχής ενώ στη διοικητική αποβολή δεν ασκεί ουδεμία επιρροή.  

Πρόεδρος: Ερωτήσεις στα καινούργια δεδομένα που εκφράστηκαν. 
Παπαστεργίου: Θέλω μία εξήγηση από τον κ. Παπαδόπουλο. Καταρχήν 

νομίζω πως είναι σε όλους μας γνωστό ότι οι αποφάσεις του Δ.Σ. ελέγχονται νομικά. 
Πάντα υπάρχει αυτή η δυνατότητα, πάντα υπάρχουν οι διάφορες επιτροπές που 
μπορούν να ελέγξουν τη νομιμότητα μιας απόφασης  ή όχι. Σύμφωνα μ’ αυτά που μας 
είπε ο κ. Παπαδόπουλος, νομικά το ζήτημα έχει τελειώσει κι από τη στιγμή που έχει 
τελειώσει, γιατί ανησυχεί τόσο πολύ για τη σημερινή απόφαση; Δεν καταλαβαίνω 
γιατί υπάρχει τόσο μεγάλη ανησυχία και τόσο μεγάλη κινητοποίηση; 

Μηλιόπουλος: Σίγουρα δεν είμαστε νομικοί, είμαστε δημοτικοί σύμβουλοι και 
πέρα από τη βούληση πρέπει να είμαστε και τυπικοί με τους νόμους. Αφού υπάρχουν 
δύο δικαστήρια και μάλιστα τελεσίδικα, δεν πρέπει να υπάρχουν και τίτλοι 
κυριότητας; Εγώ ξέρω ότι ένα δικαστήριο μετά αποδίδει τίτλο κυριότητας. Μία 
ερώτηση προς τον δικό μας νομικό σύμβουλο: με τα καινούργια δεδομένα έχουμε 
δικαίωμα σαν Δ.Σ., εφόσον υπάρχουν τελεσίδικες αποφάσεις, να πάρουμε απόφαση 
για διοικητική αποβολή; Ναι ή όχι; 

Χ΄Αθανασίου: Παρεμφερής η ερώτηση. Επειδή οι νομικοί μας μπερδεύουν 
λίγο, μπορείτε κε Μακρυγιάννη να μας μπερδέψετε ακόμη περισσότερο; Είπατε ότι 
καλό ήταν να είχαμε αυτές τις αποφάσεις, ακούσαμε από την άλλη μεριά ότι θα 
πρέπει η θέση μας να συντάσσεται με τις δικαστικές αποφάσεις, παρακαλώ τι έχουμε 
στα χέρια μας; Είχαμε αυτές τις αποφάσεις όταν πήραμε αυτή την απόφαση 
διοικητικής αποβολής; Αν τις είχαμε θα είχαμε διαφορετική απόφαση; 

Μακρυγιάννης: Εγώ κε Χ΄Αθανασίου δεν έχω δει καμία τέτοια απόφαση. Αν 
πράγματι αφορούν τα ακίνητα για τα οποία μιλάμε κι έχουν κριθεί επί της ουσίας τα 
πρωτόκολλα τότε σαφώς και υπάρχει δεδικασμένο. Μπορούμε κε Μηλιόπουλε να 
επανέλθουμε αν ακολούθησαν νέες πράξεις κατοχής σε κάποιο ακίνητο. 

Μιχαηλίδης: Είπατε κε Παπαδόπουλε ότι υπάρχουν κάποιες τελεσίδικες 
αποφάσεις. Ο νομικός σύμβουλος του Δήμου ισχυρίζεται ότι αυτές δεν έχουν 
υποπέσει στην αντίληψη της υπηρεσίας. Θέλω να ρωτήσω αν εμμέσως πλην σαφώς 
ζητάτε την αναβολή της συζήτησης προκειμένου να επεξεργαστείτε εσείς το θέμα ή 
να καταθέσετε αυτά τα στοιχεία στην υπηρεσία για να λάβει γνώση το συμβούλιο; 

Παπαδόπουλος: Θα πω το εξής για να απαντήσω και στην ερώτηση αν 
«ανησυχεί ο κ. Παπαδόπουλος» αλλά ο τελευταίος που θα ανησυχούσε εδώ μέσα 
είναι ο κ. Παπαδόπουλος ενώ οι πρώτοι που θα ανησυχούσαν είναι αυτοί που θα 
ψηφίσουν κόντρα σε δικαστικές αποφάσεις. Εάν θέλετε να πάτε στα δικαστήρια και 
να πληρώσετε δικαστικές δαπάνες, κάντε το. Δεν ανησυχώ λοιπόν καθόλου, οφείλω 
όμως, για να είμαι συνεπής απέναντι σε ανθρώπους που κυριολεκτικά κρατούν τον 
Δήμο στα χέρια τους τύποις και ουσία. Εγώ αύριο, ως νομικός, είμαι υποχρεωμένος, 
αν έρθει κάποιος και μου πει ότι οι άνθρωποι αυτοί ψήφισαν, παρά την ενημέρωση, 
κόντρα στα δεδικασμένα, μπορώ να προσφύγω σε κάποια αρχή και να πράξω τα 
νόμιμα. Δεν θα μου είναι ευχάριστο ούτε λειτουργώ από κίνητρα άλλα εναντίον 



οποιουδήποτε εξ’ υμών. Αυτούς λοιπόν που έπρεπε να ανησυχεί είναι αυτούς που 
έρχονται εδώ χωρίς να έχουν το συνολικό αυτό πακέτο. 

Παυλίδης: Διαδικαστικά. Ο αναπληρωτής Δημάρχου έκανε μία ερώτηση στον 
κ. Παπδόπουλο και λάβαμε μια εκβιαστική απάντηση. Εδώ δεν θέλουμε να μας 
εκφοβίζει κανείς. 

Παπαδόπουλος: Υπάρχουν όλες οι αποφάσεις. Να ενημερώσω κάτι για να μην 
ξεφύγει την προσοχή και εκτίμηση κάποιου ότι πολλοί μπορεί να σκεφτούν πως από 
το ΄81 που επήλθαν τα δεδικασμένα μέχρι σήμερα προφανώς εκείνοι που ήταν 
κάτοχοι έχουν αποβιώσει και να θέσουν το ερώτημα αν συνεχίζεται η κατοχή και τα 
σχετικά δικαιώματα στους κληρονόμους ή σ΄ αυτούς που με οποιονδήποτε τρόπο 
ήρθαν μετά. Ναι, βεβαίως και συνεχίζεται κάτι που λέει και η απόφαση. Σ’ αυτό που 
είπε ο αξιότιμος συνάδελφος πριν λίγο να έχετε υπόψη σας ότι στα ασφαλιστικά 
μέτρα που δικάσατε και βγήκε η απόφαση του 2008 βεβαίως το ζητούμενο είναι πως 
αν πρόκειται για όψιμη κατάληψη ή παλαιά. Μεταφέρω λοιπόν στο συμβούλιό σας 
ότι κρίθηκε εσχάτως προσφάτως ότι η κατάληψη αυτή από τον πλέον καθ’ ύλην 
αρμόδιο είναι παλαιοτάτη. Άρα το θέμα που κρίθηκε είναι αυτό που κρίθηκε από το 
΄54 κι εντεύθεν. 

Χ΄Αθανασίου: Επί προσωπικού. Αισθάνομαι προσβεβλημένος, διότι ο κ. 
Παπαδόπουλος χειρίζεται πάρα πολύ καλά την ελληνική γλώσσα κι ασφαλώς 
αντιλαμβάνεται τον υπαινιγμό της έκφρασης «ας ανησυχούν αυτοί που θα 
ψηφίσουν». Ζητώ να ανακαλέσει αυτή την ώρα. 

Παπαδόπουλος: Αν είναι ζητούμενο αυτό, εξηγώ ότι δεν υπήρχε καμία τέτοια 
πρόθεση αλλά απλά ό,τι άκουσα, αυτό χρησιμοποίησα. Αν πρέπει να ανακαλέσω, 
τότε το κάνω και απαντώ ότι πρέπει να αναβάλλετε τη λήψη απόφασης. Δεν είναι 
ζήτημα εντυπωσιασμού. 

Μηλιόπουλος: Δεν απαντήθηκε το ερώτημά μου εάν έπρεπε να υπάρχουν 
τίτλοι κυριότητας αφού υπήρχαν τελεσίδικες αποφάσεις δικαστηρίων. 

Παπαδόπουλος: Το δικαστήριο κρίνει το τύποις και ουσία του πρωτοκόλλου 
διοικητικής αποβολής και δεν είναι ζήτημα διεκδικητικής κυριότητας αγωγής όπου 
εκεί υπάρχουν σχετικές μεταγραφές και τίτλοι που μπορούν να βγουν. Αυτό το οποίο 
βγάζει το συγκεκριμένο δικαστήριο και μιλάω για δεδικασμένο είναι πάνω ακριβώς 
στο άλλο. Υπάρχει δυνατότητα για πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής ή όχι, γιατί 
νομίζω πως αυτό είναι το ζητούμενο. Αν θέλετε να μιλήσουμε για κυριότητα, δεν θα 
υπήρχαν οι νόμοι που βγήκαν, ούτε ο 1080, ούτε ο μετέπειτα, για να υποβληθούν οι 
αιτήσεις. 

Μιχαηλίδης: Μετά την εξέλιξη αυτή κύριοι συνάδελφοι και μετά την 
τοποθέτηση του κ. Παπαδόπουλου και βέβαια δεχόμενος αυτό που λέει ο νομικός 
σύμβουλος, ότι δηλ. δεν υπάρχουν αυτές οι αποφάσεις στον Δήμο, θα παρακαλούσα 
τον κ. Παπαδόπουλο να καταθέσει αύριο το πρωί στην υπηρεσία τις αποφάσεις των 
δικαστηρίων και ζητώ την αναβολή του θέματος προκειμένου να επεξεργαστεί η 
υπηρεσία και όλοι εμείς τα καινούργια στοιχεία. 

Ορφανίδης: Η κα Δήμαρχος την προηγούμενη εβδομάδα κι εσείς σήμερα μας 
ενημερώσατε ότι επειδή τα θέματα είναι πολλά θα κάνουμε συνεχόμενες 
συνεδριάσεις. Εάν το αναβάλουμε φροντίστε την επόμενη φορά να είστε έτοιμοι. Δεν 
μπορεί ο νομικός μας σύμβουλος να πληρώνεται, να αμοίβεται κι εδώ να βρίσκεται 
αδιάβαστος κι εμείς να είμαστε ανημέρωτοι. Ειλικρινά βρίσκομαι σε δύσκολη θέση. 

Πρόεδρος: Δεν είναι θέμα κε Ορφανίδη αν είναι αδιάβαστος ή όχι ο νομικός 
σύμβουλος. Δηλώθηκε ότι υπάρχουν νέα στοιχεία. Συμφωνεί το σώμα με την 
πρόταση του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Γ. Μιχαηλίδη για αναβολή λήψης απόφασης 
επί του θέματος προκειμένου να προσκομισθούν τα νέα στοιχεία που επικαλείται ο 
εκπρόσωπος των ενδιαφερομένων, τα οποία θα εξετάσει η νομική υπηρεσία του 
Δήμου; 

Σύμβουλοι: Ναι. 



Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Κάκαρης. 
Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 

 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 16-7-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.-  Την από 1-10-2008 εισήγηση της επιτροπής Τεχνικών του Δ.Σ. 
3.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, του νομικού συμβούλου του 
Δήμου και του εκπροσώπου του Θ. Μιχαηλίδη, όπως αναπτύχθηκαν στη συζήτηση 
της παρούσας απόφασης. 
4.- Την πρόταση του αναπληρωτή Δημάρχου Γεωργίου Μιχαηλίδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και αυτές του 
άρθρου 1 του Ν.Δ/τος 31/68. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 1ου θέματος «Έγκριση ή μη έκδοσης 
πρωτοκόλλου διοικητικής αποβολής κατά του Θεοδώρου Μιχαηλίδη» προκειμένου 
να επανεξετασθεί  από τη νομική υπηρεσία του Δήμου λαμβάνοντας υπόψη τα νέα 
στοιχεία που θα προσκομίσει άμεσα στον Δήμο ο νόμιμος εκπρόσωπός του, όπως 
αυτό δήλωσε κατά τη συζήτηση της παρούσας απόφασης. 
 Σε αντίθετη περίπτωση το θέμα να επανέλθει στο Δημοτικό Συμβούλιο. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  674/ 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος 
 Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Ι. Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α.  Τσιάρας Μ. Σακαλής 
 Ν. Τσιαμήτρος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Μ. Τρανίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Β. Ρήσσου   
 Ι. Ταρασίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10/12/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
  
 


